
Debat Corona 9 december vsina eerste termijn.

le termijn.

Issues: vaccinuitrol. Nota horeca van EZ, beschadiging de Jonge

Vaccinuitrol

VVD: is het gebruik van bestaande vaccinatie structuren wel genoeg. Dijkhof denkt van niet.

PVV: verwijt: maar de helft van de Pfizer vaccins (had minister kunnen weten) en niet op vier

januari. De Jonge is een gladprater. Goed nieuws dat vaccins eraan komen, moet een vrije keuze

blijven, geen drang / dwang om te vaccineren: communiceer dat.

Voor degenen die wel willen vaccineren: dilemma wie eerst? Beginnen met zorgmedewerkers; zij
verdienen dat. Ook veel andere risicogroepen m.n. boven 70 snel doen. Ook die groep bij voorkeur

behandelen, dan gaat druk op zorg omlaag. Veel mensen willen weten wanneer ze aan de beurt

zijn. Wie waar wanneer?

CDA: veel aandacht voor vaccinatieplan in de brief van kabinet: Er kwamen bij mij veel vragen

omhoog: houdbaarheid Pfizer maar paar dagen na ontdooien. Is er voldoende personeel om

vaccins in die 5 dagen te zetten, we hebben overal in de zorg tekorten? Er zullen er ook verloren

gaan door personeelstekort? Wordt inzet op vaccineren slecht voor het testen (communicerende
vaten bij ggd). Hoe worden arbo artsen ingezet? Hoe veel logistiek risico doordat groot deel niet

opkomt. Wordt er een inschrijvingsregister overwogen zodat je weet wie er komen?

D66: de Jonge schets verkeerd beeld: licht aan einde van de tunnel, want we krijgen minder en

starten niet op 4 januari. Waarom wist minister dat niet eerder. Hoe kunnen extra leveringen deze

kant op. Is de logistiek op orde?

GL: opzetten vaccinatiestrategie ik schrok daarvan. Van miljoen naar half daar doe ik niet lullig
over. Zijn er voldoende lokaties, moeten we evenementenbouwers in schakelen? genoeg mensen

beschikbaar om te prikken? Test locaties benutten mag niet betekenen dat testen nog minder

wordt. Dat is onacceptabel. Eist garantie dat testen niet afschaald worden om te kunnen

vaccineren.

Sp; 4 janauri als alles meezit wordt nu al ingeslikt: half miljoen en wijziging in beleid: niet eerst

meest kwetsbaren, maar zorgpersoneel inenten. Is het zo dat logistieke problemen er toe leiden

dat beleid is aangepast.

PvdA. Zorg dat er geen personeelstekort is om te vaccinreen. Maak er corona banen van . zorg dat

testen niet in de knel komt.

CU: strategie bepaald. Welk afwegingskader is er voor prioritering gebruikt. Meer helderheid

SGP: centraal registratie vaccinatie. Snap dat het nodig is, maar wie kan er in kijken? Graag

helderheid.

Denk: datum van 4 januari meteen betwist. 5 ton ipv 1 miljoen. Motie van denk goed dat die er al

ligt: geen vaccinatieplicht.

50plus: vaccineren betekent niet dat slot van de maatregelendeur af kan. Veel onduidelijk over

vaccinatiestrategie: hoeveel? Welk doel? Waarom VK al wel? Weten zij meer? Half miljone en 20%

spillage. Hoe krijgen we dat naar beneden. Prioriteitenlijstjes is ok wat ons betreft. Vraagt ook

aandacht voor vrijwilligers in de zorg, zij ondersteunen bij dagbesteding. (voorrang).

Van Haga: geen opmerkingen

Krol: -

1003358



1003358

Horeca (notitie EZ)

PVV: Mona keizer naar de kamer. Hoofdelijke stemming hierover haalt het niet.

Neem EZ notitie serieus — besmettingen niet te koppelen aan de horeca en beter naar horeca dan

thuis bij elkaar op de koffie. en maakt er een nummer van om VD te beschuldigen van gebrek
aan steun voor horeca. Schande hoe kabinet omgaat met horeca. Bedrijfstak naar filistijnen.
Zelfmoord gedachten ondernemers . open de horeca nu of vergoed iig de vaste lasten en

horecaondernemers 100%.

VVD: plan van evenementen sector en resultaten fieldlabs wat gebeurt daar en vindt U ervan?

CDA: terecht dat vanochtend miljarden extra voor ondersteuning wordt uitgekozen. Fieldlabs gaan

vanaf januari sowieso gebeuren ik zie daar cultuur sport en evenementen en niet de horeca.

Moeten we niet gaan sneltesten in horeca.

D66; aandacht voor fielldlabs/proeftuinen horeca, evenementen etc. hoeveel fieldlabs starten op in

januari, waarom kan horeca nu nog niet open gelet op notitie MINEZ? Wijst op omt advies begin
oktober om te onderzoeken of restaurants open kunnen. Horeca moet goede steun krijgen en

duidelijkheid.

PvdA: richting d66: zeg sorry tegen horeca ondernemers voor wekken van valse verwachtingen.
Dat zij u toch in de krant? Weer een dode mus.

SP: notitie EZ over horeca vind ik ernstig. Dode mus en ruzies in dit kabinet.grag aaandacht voor

sport: sport is deel van de oplossing ipv het probleem: fit blijven is belangrijk

CU; aandacht voor fieldlabs ook voor kerken

Denk: hoe kun je de horeca sluiten en de winkelstraten open. Flink deel van daghoreca kan open.

(zonder alcohol).

Graag versoepeling voor restaurants die corona proef zijn.

Krol : horeca moet nog dicht blijven. Dat is in rest europa ook zo zei van dissel: vele landen is het

open. Kan horeca die corona proof is niet open? Ik dien daarover een motie in m.n. restaurants.



Algemeen

PVV: het wordt niks met Hugo. Zegt zijn eigen partij, ze noemen hem Bokito en eigen partijleden
steken hem mes in de rug. Allerlaatste waar we behoeft aan hebben is perspectief, geen gladde

praatjes. Lange interruptie tijdens cda hierover.

PVV: afschalen reguliere zorg ; achterstanden lopen alleen meer op

CDA: slecht nieuws dat je aan ziet komen voelt nog steeds niet goed. Veel mensen balen ervan.

We moeten volhouden. Black Friday: hashtag hoe dan wel. Kan kabinet uitleggen wat hoe dan wel

is. Brief over economie pakket: TONK. Sociale zaken: hoe helpt dit payrollers in quarantaine?

Diep respect voor de Jonge en Rutte. Geen respect voor anonieme bronnen.

D66: complimenten aan collega Heerma op de interruptie op de heer Wilders (over de Jonge).

Goed dat er steunpakket is doet recht aan bedrijven die geraakt worden. Houdt vinger aan de

pols bij maatwerk voor zzpers etc. en startende ondernemers. Overheidsinfuus is geen houdbaar

instrument. Stop met alles open/dicht denken.

Meer openen voor studenten door meer testen en andere maatregelen.

Haga: vraag over mondkapjes aan d66: hadden we niet grondig onderzoek moeten doen voor we

ze verplicht stelden. Ook al is het een hele kleine bijdrage, daarom hebben we advies en daarna

plicht gesteund. Rivm heeft toch laten zien dat het geen effect heeft en anderen dat het ook

negatieve effecten heeft voor volksgezondheid. D66: Degenen die om redenen het niet kunnen

gebruiken daar maken we uitzondering voor. Haga: vrijwillig of verplicht is niet onderzocht. Gaat

plicht niet tegen uw liberale principes in. D66: ik wil niet dat mensen elkaar op mondkapjes
moeten aanspreken. 50+: hoe moeen mensen die niet kunnen dragen dat aantonen? D66 heeft

geen oplossing. 50+ ook niet.

Groen links: Ondernemers die nu niet kunnen ondernemen. Italiaanse restaurant gesloten. Net na

Black Friday. Veel mensen op straat. Gevoel dat we het samen doen? Dat vervliegt. Ikea wel open.

Restaurant niet. Zoektocht van deze sectoren om perspectief te geven. Dat prijs niet door enkelen

wordt betaald.

Het is een kwakkellockdown. Dit kan wel tot julie duren. Geen enkele voorspelling is meegevallen.

Strategie die we nu hebben werkt dus niet. Oproep dat we ons beter aan de maatregelen moeten

houden.....

Vraagt om doorrekenen massaal testen: testen nog steeds niet op orde. Als wel dan kunnen we

niet snel genoeg openen. De berekeningen van 175k tests is niet genoeg. 2 tot 3 testen per week

nodigi een miljoen testen per dag. Na deze lockdown hebben we wer boel niet op orde. Reken dat

massa testen nou eens door.

SP Het gaat niet goed . routekaart ligt alweer in de prullenbak. Kabinet geeft geen uitzicht en

voorspelbaarheid. Kabinet wil niet aangeven wat men aan extra maatregelen gaat nemen als we

stijgen. Voorspelbaarheid is er niet. Extra maatregelen dat zou wel heel emstig zijn. We willen het

tegenovergestelde. Gommers zegt miscchien wel begin 3° golf. Steeds meer groepen zijn aan het

knokken voor hun eigen deelbelang. Dat snap ik. Van dat samen is nog maar weinig over. Ook dat

begrijp ik. Dat kan alleen als je het snapt en er draagvlak voor is. Waarom bouwmarkten wel en

theaters niet. Wat is nou precies de strategie van dit kabinet? Stuur op indammen ipv controleren.

Er wordt niet ingegrepen. Stop met sturen op ic capaciteit maar stuur op aantal besmetttingen.

PvdA: boodschap kabinet: ‘het gaat slechts en we doen niks.” Dat gaat fout: roept extra werk op

voor zorgmedewerkers de komende maanden en voor reguliere zorg. Vraag omt om een nieuwe

strategie en niet om kleine wijzigingen. Vraag omt hoe het sneller omlaag kan. Bibliotheek sluiten

en mensenmassa’s op black Friday. Wat gaat kabinet doen aan kerstinkopen. Kabinet doe wat!
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Ikea boven een cafe. Leuk als het niet zo triest was. Horeca en cultuur worden opgeofferd.

Gevolgen voor economie: blij met verlenging steunpakket, maar is het toereikend?

Werk samen met de oppositie. Help de scholen beter. Stuur op aantal besmettingen. Ik biedt hulp
aan. Haal nl sneller uit de misere. Sazias: welke maatregelen stelt u voor mr asscher. Asscher:

bereken wat extreem winkelgedrag inpereken doet, help scholen met open en dicht: veiliger

regime. Daar is niks mee gedaan. Veel beter om beroep te doen net als merkel om met zijn allen

drie weken thuis te blijven ipv te roepen het is jullie gedrag.

CU: beklemmende donkere tijd. We zien uit naar licht. Aan eind tunnel. Goed dat rutte verdriet

erkende van de 10k doden tot nu toe. Campagne ‘een klein gebaar is mooie aftrap. Ook mooi de

aandacht voor jongeren. Benieuwd naar de uitwerking. Perspectief/helderheid is nodig. Routekaart

moet rust brengen. En voorspelbaarheid. Doe ons die routekaart.

Aandacht voor starters, meer maatwerk. Positief over 130 miljoen bijzondere bijstand. Ik mis

sociale werkbedrijven. Graag toezegging.

Partij voor de dieren:

Zorgelijke cijfers en weinig perspectief. Blijf kritisch andere waarden zien zoals drama horeca en

studenten. We steunen proefprojecten. Crisis hoe we met dieren omgaan: wie houden we

verantwoordelijk voor nieuwe uitbraak vanuit nl veehouderij vraag aan MP. Zodat ministers niet

naar elkaar gaan wijzen. Meer aandacht voor gezond leven. Vragen over aspergillus op de ic, die

moeilijk te behandelen is. Oorzaak moeten we kijken naar landbouw die die schimmel bestrijden.
Dat zorgt voor schimmelresistentie. Zo'n 15% van patienten daardoor zo goed als onbehandelbaar.

2010 en 2014. stelden we hier al vragen over. Haal stoffen weg uit de landbouw. Meer informatie

over veehouderij en besmettingen graag snel

SGP; paar weken dan kerst. Pijnlijk anders dan anders. Licht in de duisternis. Advent gaat eraan

vooraf. Ga in gesprek met gemeeenten en jongeren. Geen herhaling drukte in winkelgebieden.
Sluit winkels op kerstdatg en zondagen. Drukte voorkomen. Kerstpakket van de troika: vraag
aandacht voor sociale horeca ondernemeingen en aan de reisbranche. Nog zo'n jaar dat kan niet.

Welke stappren om deze sectror te helpen zoals touringcarbedrijven. Tvo moet verder omhoog
voor die branche. Is minister daar toe bereid? Verlengen belastinguitstel; dat lijkt mooi tot 1 april,

gelijk nu verlengen tot 1 juli.

Denk: PM wijst te veel naar omliggende landen gisteren. Nog altijd te hoge cijfers. Meer achter de

oren krabben. Kalverstraat etc. corona walk in geworden. Laten we feestdagen overslaan. Horeca

ligt aan ic. Detailhandel viert feest.

Hugo helpen met communicatie: wekt steeds verkeerde verwachtingen. Het moet beter, beloof

niet te veel. Hij leert niet van zijn fouten.

Meer steun voor omzetverlies: geen 70%, maar 100%. Meer aandacht voor starters. Partnertoets

in tozo schrappen. Garantie dat steunpakketeen tot 1 juli niet worden versoberd.

S0plus; willen graag met familie aan tafel met kerst. Kan gezien cijfers echt niet. Toch gaan

mensen wel met meer vieren. We moeten volhouden.

Mondkapjesplicht: kan niet dat boa of condutceur medicatieoverzicht zou mogen zien. Je kan nu bij
Vilans een kaartje uitprinten. Dat kan iedereeen. Ik begrijp dat het lastig is, maar het kan niet zo

blijven als het nu is. Wat gaat min regelen.

Steunmaatregelen: pensioen verdampt, spaargeld gaat op. Welke extra steun voor ondernmerers

die op slot zitten. Doe vereffening van steun later. TONK is mooi. Kunnen gemeenten dit

maatwerk er wel bij hebben. Is het met terugwerkende kracht. Horeca vs winkelopening.

Aandacht voor daklozen
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Haga: kabinet faalt: geeft pbm aan china, blunder op blunder. Onbetrouwbare corona app, slecht

BCO. Testcap tergend langzaam onhoog. Anderhalve meter ipv 1 meter. PCR ligt gelukkig onder

vuur. Zie retractiepaper. Dan valt basis weg voor alle grond weg onder beleid. Mondkapjesbeleid is

symptomatisch. Nu na lang dralen een schadeiijke plicht. Waarom geen onderzoek naar verschil

plicht en advies.? Hoezo horecz dicht? Briefing vanmorgen liet zien dat horeca 0 bijdraagt.
Waarom vuurwerkverbod? Hoe compensseer je vuurwerkbranche? Zorg voor gerihte bescherming
van ouderen. Geen enkele redenen om anderen te verbieden. Zet in op gezond leven en

ivermectine geneesmiddel. Waarom kanker en hart minder belangrijk dan corona patienten.
Hoeveel ic patienten zijn er inmiddels in opleiding. We zien incompetentie, wanbeleid en verkeerde

en niet onderbouwde maatregelen. Corona is een griepje. Solidariteit kijk naar de feiten. Stop met

geblunder en laat nl weer vrij.

Krol: zorg voor goede ondersteuning voor stemmen tref regeling om digid te kunnen doen.


